
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 24augusti 2015 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Annika Petersson 

C; ej närvarande 

D; Camilla Carlsson 

E; ej närvarande 

F; Hans Andersson 

G; ej närvarande 

H; Ewon Wall 

Inga synpunkter på föregående protokoll 

Det saknas från några längor de mejladresser som ska läggas ut på hemsidan. 

Att meddela Anneli dessa ska ombesörjas av respektive längrepresentant.  

Vår kassör Camilla Carlsson meddelar att ekonomin är under kontroll.  

Reparation av de avloppsstammarna där behov finnes (Länga E och Länga H) 

kommer att ske under hösten. 

Hans Andersson kommer att ta in offerter över att brandsäkra samtliga 

fastigheter på vinden. Mer information om detta efter nästa styrelsemöte. Vad 

som är viktigt är att samtliga fastigheter är beredda att bygga brandskyddet, 

om det ska ha effekt. 

Att arbeta med en underhållsgrupp, har visat sig vara ett dåligt förslag. 

Styrelsen tänker att man på vår hemsida söka efterden hjälp man är i behov av. 

Och ja hemsidan, så fin. Jag hoppas att alla har varit inne och tittat på den. Om 

inte: www.papegojan.com. Annika Petersson och Camilla Carlsson kommer 

under hösten att introduseras i att vara behjälpliga Anneli Wikberg med att 

lägga upp information på den. Tack Anneli, fantastiskt jobb du gjort. 



På vissa ställen inom området finns ett stort behov av att laga asfalten, bl a 

utanför länga H och vid nedre infarten till vårt område där det blir en stor 

vattenpöl när det regnar. Ewon kommer att kontrollera om det finns andra 

ställen också.  

Tusen, tusen tack till de killar som iordningställde lekplatsen vi nedre 

kvadranten.  

Styrelsen beslutade att röja länga B, C och D:s städområde från buskar och 

ogräs med hjälp av en grävmaskin samt lägga på ny jord i enlighet med 

beslutad 3-årsplan. Det kommer att ske innan höstens städdag och involvera 

boende i dessa längor för att klippa ner buskarna och köra bort riset. Tanken är 

att riset sedan läggs i containern vid städdagen.  

Städdagen är förlagd till den 10 oktober kl. 9.00. Väl mött! I våra containrar ska 

bara läggas trädgårdsavfall. Korvgrillning som vanligt, dvs vid 11-tiden. 

Nästa styrelsemöte är bestämt till den 5/10 kl. 19.00 i hus 64. 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


